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2013 主題：按著真理敬拜，隨上主心意事奉 本月主題： 認識神 2013 主題：按著真理敬拜，隨上主心意事奉 本月主題： 認識神
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Worship God in truth and serve Him in His power and will Knowing God Worship God in truth and serve Him in His power and will Knowing God
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Welcoming Welcoming
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Praise the Lord Holy God Chinese new year
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請繼續為在中東及北非地區，敘利亞，以色列和巴勒斯坦人之間的
衝突及和平進程祈禱。求神保護所有當地人免受恐怖分子的攻擊。

Vivien Moss將於下週返回英國，求神讓她有一個平安的旅程。

請為英國政府，反對黨，企業和商業，工業和他們的領導人將與正
直，誠實，公平祈禱。

請為英國政府，反對黨，企業和商業，工業和他們的領導人將與正
直，誠實，公平祈禱。

請為2月24日的教會週年大會祈禱。 請為2月24日的教會週年大會祈禱。

請繼續為在中東及北非地區，敘利亞，以色列和巴勒斯坦人之間的
衝突及和平進程祈禱。求神保護所有當地人免受恐怖分子的攻擊。

Vivien Moss將於下週返回英國，求神讓她有一個平安的旅程。

請繼續為Pauline的兒子和他的朋友在意外後的康復禱告。 請繼續為Pauline的兒子和他的朋友在意外後的康復禱告。

讚美神保守Janet從菲律賓和Kevin.Zhang，阿枝及Letitia從中國平
安返回英國。

讚美神保守Janet從菲律賓和Kevin.Zhang，阿枝及Letitia從中國平
安返回英國。

歡迎來到我們今天的特別新年主日崇拜，我們祝大家農曆新年快樂
，蒙神賜福。

執事會會議將於下週日2013年2月17日下午5時30分召開。

歡迎來到我們今天的特別新年主日崇拜，我們祝大家農曆新年快樂
，蒙神賜福。

教會的會員週年大會將於2013年2月24日舉行。 教會的會員週年大會將於2013年2月24日舉行。

教會正計劃在2013年7月12日至14日舉辦教會週末營。地點為風景秀
麗的北約克郡Jonas.Centre。視乎參與人數，費用為£70-
£100，包括食宿交通。詳情請聯絡Alice或Kevin Cheung。

教會正計劃在2013年7月12日至14日舉辦教會週末營。地點為風景秀
麗的北約克郡Jonas.Centre。視乎參與人數，費用為£70-
£100，包括食宿交通。詳情請聯絡Alice或Kevin Cheung。

執事會會議將於下週日2013年2月17日下午5時30分召開。

有興趣索取英格蘭北部復活營詳情及表格，請聯絡陳牧師。 有興趣索取英格蘭北部復活營詳情及表格，請聯絡陳牧師。
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Pray for the UK that its government, opposition parties, businesses & 
commerce, industries and their leaders will operate with integrity, 
honesty, fairness.

Pray for the UK that its government, opposition parties, businesses & 
commerce, industries and their leaders will operate with integrity, 
honesty, fairness.

Continue to pray for the recovery of Pauline's son and his friends after 
the accident.

Continue to pray for the recovery of Pauline's son and his friends after 
the accident.

Pray for the safe return of Vivien Moss who will return to UK sometime 
next week.

Pray for the safe return of Vivien Moss who will return to UK sometime 
next week.

Pray for the the situations in the Middle East & North Africa, Syria, Israel 
& Palestine. Pray for protection against all terrorists' attack for all 
people.

Pray for the the situations in the Middle East & North Africa, Syria, Israel 
& Palestine. Pray for protection against all terrorists' attack for all 
people.

Welcome to our Special service today and we wish everyone a Happy 
Chinese New Year with all God's blessings.

Welcome to our Special service today and we wish everyone a Happy 
Chinese New Year with all God's blessings.

Northern England Easter Conference details & forms are available, 
please contact Pastor Irene.

Northern England Easter Conference details & forms are available, 
please contact Pastor Irene.

A church council meeting will be held at 5:30 pm next Sunday 17 Feb 
2013.

A church council meeting will be held at 5:30 pm next Sunday 17 Feb 
2013.

The church AGM is to be held on 24 Feb 2013. The church AGM is to be held on 24 Feb 2013.

Pray for the AGM which is on 24 Feb. Pray for the AGM which is on 24 Feb.

The church is planning a church weekend away during 12-14 July 2013 at 
Jonas Centre in scenic North Yorkshire. Cost inclusive of full board & 
transport may vary from £70 to £100 depending on the number of 
people going. For more information please contact Alice or Kevin 
Cheung.

The church is planning a church weekend away during 12-14 July 2013 at 
Jonas Centre in scenic North Yorkshire. Cost inclusive of full board & 
transport may vary from £70 to £100 depending on the number of 
people going. For more information please contact Alice or Kevin 
Cheung.

Praise God for the safe of Janet from the Philippines and Kevin Zhang, 
Zhi & Letitia from China.

Praise God for the safe of Janet from the Philippines and Kevin Zhang, 
Zhi & Letitia from China.
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